
Gecombineerde vergadering gehouden op 24 maart 1959.

Behalve zElqxxuktir badmlnton ziJn van a1le sekties vertegenwoordigers aanwezlg.

Voorzitter opent en geeft het woord aan de sekr. voor het lezen van de notulen.Deze worden goedgekeurdo

Ingekomen stukken: bericht van verhlndering v.d. sektie badainton.
Schrijven van de aÉktie Gymnastiek en een aankondiging van de sektie handbalbetreffende de zaÀhandbalwedstrijd tegen Slavla op Z5-maart in de Sporthal N"-0-
Punt I van de agenda betreft de verantwoordeli-jkheid van de sekties voor tijdigenakoming van hun financiele verplichtingen.
Voorzltter deelt mee, dat de financiele sj-tuatie momenteel niet rooslleurig is.
Komend Jaar zal worden overgegaan op een vast maandelijks schema voor het afre-kenen van zaal- en veldhuur, baslscontributie en vaste lasten, zodat afsprakenmet het hoofdbestuur regelmatig en op tljd worden nagekomen"
voor de sekties evenementen organiseren dient eontaci te worden opgenomen met hethoofdbestuur, zodat gezamenrÍJk de kosten kunnen worden bezien.Voorzitter en penningmeester hebben eeïr o derhoud gehatt met de heer Fikkers,

- Directeur van de Nijn" Sportstichting, o.&o over de d.iverse problenen die zichkunnen voordoen bij het huren van zalen en velden. In verband hie:mee dienen d.e

I sektiebesturcn deze voor hun geldende problemen z.spcrno op schrift te stellen
I en in te dienen bij het sekretariaat van het hoofdbestuur. In ove:rleg met hrt dehauf,dhrsttxr sportstichting is het dan waarschijnliJk mogelijk te koi'en tot eenvoordeliger en betere verdeling v&n uren op de veldàn en in de sporthal.

ook bestaan er mogeliJkheden tot het verkri-jgen van subsldie bij het organiserenvan bÍjzondere aktiviteiten mlts deze nj-et op het vlak van de sport liggen.Sektie llonkbal deelt alr bij monde van de heer van Raay mee, in financiàte moeÍ-llJkheden te zijn geraakto In verbad hiermee is hun, dà rijp beraad, door hethoofdbestuur een Iening van f. 5OOr-- verstrektr de basiscontributie over hetafgelopen Jaar kwijtgeschorden en tevens de velàhuur betaard.Mej. Yeltmeyer deelt mee, dat de contacten met de sekties goed te noemen zijn. A1-1enhebbenhun1er1en1iJsteningediend,uitgezonderdsektiebadminton,dirgxri
1 Daardo-ol-Io" het kaartsysteem nog steeds niet worden gecompleteerd.
t Sekr. hfdbestuur zal sektie badrninton schriftelijk veizoeken de lijsten per om-I gaande te wilIen indienen.

De liJsten voor subsidieaanvrage v.d. jeugdleden is inrniddels bij de gemeente in-gedlend. volgend jaar dient dit reeds in januari te geschiedeno
-dond de bestuursverkiezing zijn bij de aÉdtihandbal àoeilijkheden ontstaan.Na verkiezlng van de heer Pronk a1s voorzitter zijn de overi-ge bestuursleden af-getreden. Voorzitter verzoekt de heer Pronk door te gaan *ei de vo:ming vaneen nieuw bestuur. Met het oude bestuur za1 door het hoofdbestuur eontact worden

opgeno&en iurxtcxprekixgxvan deze aangelegenheid. te besprekeno
Fezet.tlng hfdbesto Besloten wordt een voorstel van de seltie gymnastiek om hethoofdbestuur aan te vu1len met leden uit de sektj-ebesturen aIà contactfiguur vooreen bepaalde afdeling ernstlg arrrragrnte overwegen. Tevens znv,zaarrzaerrLxashzsekra-tuetsnhorntnrxmsrimxtlrrsntxuntxrctnurxun:ocnrcrrxxnxmf,rtr z ou d en e en c en t raalsekretariaat en een centraal financieel beleid nrut (uiteraard met steun var r.ëèr-dere mensen) moeten worden gevcerd. Mogelijk kunnen deze plannen verder wordenbesproken op de bolgende gecombineerde-vergadering die woràt vastgesteld op21 april a.s.
De ledenvergadering is voorlopig gepland op 2 Junl l-969,

Voorzitter:
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